



The information provided on this application form will be used to help determine the degree of financial need that you may experience in your first year of studies at Laurentian University. Please be assured that all of the information will be kept strictly confidential.

Given name	Surname		
Social insurance number	Address		
Date of birth (month, day, year)	City	Postal code	Phone

1. Have you lived in Ontario for at least 12 consecutive months leading up to the beginning of your university studies? ( ) yes ( ) no
2. Where will you live during the school year? ( ) at home ( ) away from home
3. If you have been out of high school for four years, indicate the last date you attended, then go to question 7 below. \_\_\_\_\_  
(last date attended high school)
4. What was your father's (or stepfather's) gross income from all sources (taxable and non-taxable) for the most recent tax return? \$ \_\_\_\_\_
5. What was your mother's (or stepmother's) gross income from all sources (taxable and non-taxable) for the most recent tax return? \$ \_\_\_\_\_

If your parents are separated, widowed or divorced, please indicate this, and provide income **only for the parent with whom you currently reside.**

\_\_\_\_\_ (Parents' marital status)

6. Are there other family members financially dependent on your parents? Please indicate their relationship to you and their respective ages. Also indicate if they will be enrolled full time at a college or university in September.

Relationship (e.g. brother, sister, grandparent)	Age	Name of college or university

7. How much money have you currently saved for your university education? \$ \_\_\_\_\_
8. How much do you expect to save from employment this summer? \$ \_\_\_\_\_

9. Where will you live during the summer months? ( ) at home ( ) away from home

10. Please enter all income you expect to receive during school and indicate the source (i.e. orphan's benefits, CPP, vocational rehabilitation services, bursaries, scholarships, part-time work, etc.)

Amount	Source

Please attach a separate sheet if you wish to provide any additional information on your financial situation for the coming year, or to describe any extenuating circumstances.

**DECLARATION**

I hereby declare that the information I have submitted in the Entrance Bursary Application is true and correct to the best of my knowledge and is subject to verification by Laurentian University. The first use of any bursary awarded to me shall be to pay tuition fees to the university. If I am granted an award, I agree to the release of my name, city of residence, faculty/program and photograph for publicity purposes.

Signature: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

**Please return completed application to:**

Student Awards Office, Laurentian University, Ramsey Lake Road, Sudbury, Ontario P3E 2C6  
 Tel: (705) 673-6578 Fax: (705) 675-4865



Les renseignements fournis sur ce formulaire nous permettront de déterminer vos besoins financiers pendant votre première année d'études à l'Université Laurentienne. Soyez assuré que ces renseignements seront gardés strictement confidentiels.

Prénom	Nom de famille		
Numéro d'assurance sociale	Adresse		
Date de naissance (mois, jour, année)	Ville	Code postal	Téléphone

1. Avez-vous résidé en Ontario pendant 12 mois consécutifs précédant immédiatement le début de vos études universitaires? ( ) oui ( ) non
2. Où habiterez-vous durant l'année scolaire? ( ) avec vos parents ( ) autre
3. Si vous ne fréquentez pas l'école secondaire depuis au moins quatre ans, veuillez indiquer la date du départ de l'école et passez au #7 ci-dessous. \_\_\_\_\_  
(date de départ de l'école secondaire)
4. En tenant compte des revenus imposables et non imposables, quel était le revenu brut de votre père qui figurait sur la déclaration fiscale la plus récente? \_\_\_\_\_ \$
5. En tenant compte des revenus imposables et non imposables, quel était le revenu brut de votre mère qui figurait sur la déclaration fiscale la plus récente? \_\_\_\_\_ \$

Si vos parents sont séparés, veufs ou divorcés, veuillez l'indiquer et inscrivez les revenus de la **personne avec qui vous habitez actuellement**. \_\_\_\_\_  
(séparés, veufs ou divorcés)

6. Y a-t-il d'autres membres de la famille qui dépendent financièrement de vos parents? Veuillez indiquer leur degré de parenté avec vous et leur âge respectif. Indiquez aussi s'ils fréquenteront à plein temps un collège ou une université en septembre.

Degré de parenté (frère, soeur, grand-parent, etc.)	Âge	Collège ou université

7. Combien d'argent avez-vous économisé pour aider à couvrir les coûts de vos études universitaires? \_\_\_\_\_ \$
8. Combien d'argent prévoyez-vous économiser en travaillant cet été? \_\_\_\_\_ \$
9. Où habiterez-vous durant l'été? ( ) avec vos parents ( ) autre
10. Veuillez inscrire tous les revenus que vous recevrez pendant vos études et indiquez leur source (prestations d'orphelin, RPC, prestations de réadaptation professionnelle, bourses, emploi à temps partiel, etc.)

Montant	Source

Si vous voulez donner d'autres renseignements sur votre situation financière pour l'année prochaine ou expliquer des circonstances atténuantes, veuillez les indiquer sur une feuille séparée.

### DÉCLARATION

Je déclare que les renseignements que j'ai inscrits sur ce formulaire de demande de bourse sont exacts, à ma connaissance, et peuvent être vérifiés par l'Université Laurentienne. Toute bourse décernée sera utilisée premièrement pour couvrir les droits de scolarité à l'Université Laurentienne. Si une bourse m'est accordée, j'accepte que mon nom, le nom de la ville où je réside, la faculté ou le programme auxquels je suis inscrit ainsi que ma photo soient rendus publics à des fins publicitaires.

Signature : \_\_\_\_\_ Date : \_\_\_\_\_

### Prière de retourner au :

Bureau de l'aide financière, Université Laurentienne, chemin du lac Ramsey, Sudbury (Ontario) P3E 2C6  
Téléphone : (705) 673-6578 Télécopieur : (705) 675-4865